

اسم الرياضة / الاتحاد: اللجنة السعودية للبادل

الشروط والمتطلبات التي يجب توفرها في اللاعبين واللاعبات الراغبين في التسجيل في تجارب الأداء أو التصفيات متضمنة العمر:

1. يجب ارتداء الزي الرياضي المناسب.
2. لا يسمح بمشاركة الرياضيين الموقوفين بعقوبة انضباطية.
3. لا يسمح للمشاركة بالمشاركة في أكثر من تجربة أداء
4. يسمح مشاركة سعودي/ة الجنسية وأبناء المواطنين والموليد، وغير سعوديين بشرط ان يحمل اقامة لا تقل عن سنة سارية المفعول (نسبة مشاركة الاجانب هي 12 % من عدد الرياضيين) يعامل المواليد كمواطنين في حال أثبت ذلك
5. يجب أن يكون المشارك لائق طبيًا، ويحضر كشف طبي لا يزيد عن 6 أشهر ولن يسمح لأي شخص بالمشاركة دون كشف طبي.
6. في حال كانت اللعبة مفعلة بالأندية الحكومية أو الأندية الخاصة، لا بد ان يحضر المشارك الاخطار الخاص به لتمثيل ناديه المسجل.
7. في حال وجود المسابقة نفسها للشباب والرجال أو للشابات والسيدات يلزم على اللاعب /ة اختيار مسابقة واحدة منهما ولا يمكن المشاركة في كلتا الفئتين.
8. أن يكون المشارك ملم بأنظمة اللعبة.
9. إحضار معدات اللعبة الخاصة به.
10. للجنة المنظمة حق استخدام الصور والفيديوهات التي يتم التقاطها خلال دورة الألعاب 2024 في الحملات الإعلامية والاعلانية على وسائل الاعلام، ومنصات التواصل.
11. يشترط وجود مشارك سعودي واحد على الأقل بالفريق.
12. لا يقل عمر المشارك عن 18 سنة يتم حساب العمر بالتاريخ ميلادياً.

1. Athletes must wear appropriate sports attire.
2. Athletes who are suspended due to disciplinary action are not allowed to participate.
3. Players are not allowed to participate in more than one trials.
4. Participation is allowed for Saudi nationals, as well as non-Saudis are allowed to participate provided that they hold a valid residency permit of no less than one year, with foreign participants limited to 12% of the total number of athletes (Non-Saudis born in Saudi Arabia will be treated as Saudi nationals upon verification).
5. Players must be medically fit and must present a medical report issued within the last six months. No one will be allowed to participate without the medical report, which must be presented on the day of the trials.
6. If the sport is active in government clubs or private clubs (Nafes), the player must bring their club ID and represent their registered club in the sports performance system.
7. If the same competition is available for both youth and adults or for young women and adult women, the player must choose one competition as they cannot participate in both categories.
8. Participants must be familiar with the rules and regulations of the game.
9. Players must bring their own game equipment.
10. The organizing committee has the right to use photos and videos taken during the Saudi Games 2024 for media and advertising campaigns on media outlets and social media platforms
11. must be at least one Saudi participant on the team.
12. The participant must be at least 18 years old by Roterian date.